
CONSILIUL JUDETEAN I{EAM'T

PROCT]S VERI}AL
al qedinrfei extraordinare a Consiliului Jude{ean Neam{

din 13 decemb'rie 2018. ora 16:00

Lucrdrile qedin{ei sunt conduse de domnul pregedinte Ionel Arsene. La qedin{ii
participd de drept secretarul judefului, precum gi gefii serviciilor de specialitate dirr
cadrul Consiliului Judelean.

Domnul Ionel Arsene - Doamnelor qi domnilor consilieri, permiteli-mi sd declar
deschise lucrdrile gedinleri extraordirrare a Consiliului Judelean Neam{ pentru care a\i

fost convocali in conformitate cu prevederile Legii administra{iei publice locale nr,
2r5t200r.

La qedinfd, absenteazd, urmdtorii consilieri judeleni: Afloari Mihai, Andoni
Dragoq-Nicolae, Hopqa lrlorin-Adrian, Lucaci Gabriel, Pelepco Lucian-Florin.

Constatdnd cd la aceastd gedinJd sunt prezen{i 28 consilieri judeleni din totalul de

33 consilieri in func{ie, declar qedinja ca fiirrd legal constituitd.
in conformitate cu prevederile Legii ff. 2151200I, supun spre aprobare,

conlinutul procesului-ver:bal al gedin(ei anterioare desftguratd in data de 29 noiembrier
2018.

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi ,,portru" procesul-verbatr a fost aprobat.

Ordinea de zi propusd pentru aceastd qedin{d este cea publicatd in presd gi

comunicatd gi dumneavoastrd:
l.Repartizarea pe unitdli administrativ-teritoriale a unor sume defalcate din unele
venituri ale bugetului de stat pentru anul 20118;

2.Acordarea de sprijin ,financiar unor unitdli de cult din judelul Neam! aparlin6nd
cultelor religioase recunoscute din Romdnia;
3.Aprobarea valorii qi p16!ii cotizatier datoratd de Judelul Neam! in calitate de membru
al Uniunii Nalionale a Consiliilor Judelene clin Rom6nia;
4.Rectificarea bugetului ,Iudefului N,eam! pe anul 2018;
5.Emiterea avizului consultativ pentru Planul anual de acliune privind serviciile sociale
administrate qi finanlate din bugetul Municipiului Piatra Neam! pentru anul2019;



6.Emiterea avizului consultativ pentru Planul anual de acliune privind serviciile socialr:
administrate Ei finanlate din bugetul Comunei T[rndqeni pentru anuI20l9;
T.Diverse.

Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este,,pentru"'?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" ordinea de zi a fost aprobatd.
inainte de a trece la primul punct, secretarui judelului doreqte si facd o precizarc.
Domnul Bogdan Bosovici - Permiteli-mi sd vd reamintesc c5, in conformitate cu

prevederile legale in vig;oare, dacd" aveJi un interes personal in problemele supusg
dezbaterii gi votului de, astdzi, ave{i obtrigalia sd anunla{i la inceputul gedinlei,
nerespectarea acestor pre'vederi legale atrdgi\nd nulitatea absolutd a hotir6rii adoptate.

Domnul Ionel Arsene - Este cineva?
Domnul Dumitra;cu Dionisie - Domnule pregedinte nu-mi exprim votul la

proiectul de hotdrdre IV (Proiectul de hotdrdre privind rectificarea bugetului Judefului
Neam! pe anul2018).

Domnul Ionel Arsene - in reguld. VA propun sd intrdm in ordinea de zi.

I. Proiect de hotirire privind repartizarea pe uniti{i administrativ-teritoriale
a unor sume defalcate din unele venituri ale bugetului de stat pentru anul2018.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarc la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviz favorabil, insd la comisie er

intervenit qi o propunere de amendament.
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - avizfavorabil;
Domnul Aciocdrldnoae Aurel - comisia urbanism - avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul lonel Arsene - Ve rog sd citili amendamentul.
Domnul Neculai Ptrgcagu - Amendament la proiectul de Hotdrdre privind

repartizarea pe unitdfi asdministrativ teritoriale aunor sume defalcate din unele venituri
ale bugetului de stat pe arrul2018

Se modificd Anexa la proiectul de hotirdre astfel:

- Se diminuea;zd cu 160 mii lei urmdtoarele pozilii:
4. Tirgu Neam!: -50 mii lei;
2I. Cindeqti: -10 mii lei;
26.Ddmuc: -30 mii lei;
27 . Dobreni: -2A mii lei:



61. Rdzboieni:-10 mii lei;
70. $tefan cel Mare: -20 mii lei;
75. Timigeqti: -20 mii lei.
- Se majoreazd" cu 160 mii lei urmdtoarelepozr\ti
13.Bicant Ardelean: 20 mii lei;
15. Boghicea:20 mii lei;
16. Borca: 20 mii lei;
39. Ghinddoani:20 mii lei;
31. Drdgdnegti: 20 mii lei;
T4.Tdmdqeni: 40 mii lei;
75. Jibucani:20 rnii lei.

Domnul Ionel Arserne - Supun la vot amendamentul:
Cine este ,,pentrv"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?

Cu 28 voturi "pentru" amendamentul a fost aprobat.
Domnul Cristian Urrgurianu - I)omnule pregedinte dacd-mi permitefi.
Domnul lonel Arsene - Vd rog!
Domnul Cristian Ungurianu - AvAnd in vedere cd amendamentele au ajuns in

ultima secund6, avem gi noi de formulat un amendament. Ne uitdm la sumele propuso
pentru repartizare qi vedem o inechitate flagrantd intre distribuirea pe localitd1i.

Domnul lonel rsene - Amen<lamentul vd rog!
Domnul Cristian Ungurianu - Numdrul populaJiei din UAT-uri Ei sumele alocate

in cursul anului 2018. Ca atare propunem diminuarea cu suma de 50.000 lei la comunil
Vdleni, 50.000 lei la conluna Vdndtori, 50.000 lei la comuna Grumdzeqti Ei majorareir
cu 150.000 lei la municipiul Piatra Neam!.

Domnul Ionel Arse,ne - Supun la vot amendamentul:
Cine este ,,pentru"'/
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu un vot "pentru" (Ungurianu Cristian) qi 27 "ablineri"(Arsene Ionel, Apostoae

Ilie, Bourceanu Adrian, Baciu Vasile, Boacri Dan, Corduneanu Eduard, Cosma Florin,.
Mihai, Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Pugcagu Neculai, Onrr
Bogdan, Radu Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian, Acatrinei Dumitru, Acioc6rldnoae
Aurel, AgSleanu Corneliu-tr-ucian, Banu Gabriela, Buhuganu Bogdan, Ciudin Mircea,
Dumitraqcu Dionisie, Isciuc Mihaela Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai,
Stavarache Valentin Conritantin, Stoica Mihai-Doru), amendamentul a fost respins.

Domnutr Ionel Arse:ne - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pefltru"')



Cine este,,impotri''rd"?
Se abline cineva?
Cu 27 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Apostoae Ilie, Bourceanu Adrian, Baciu

Vasile, Boacd Dan, Corduneanu Eduard, Cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Pugcagu Neculai, Onu Bogdan, Radu Tudorel, Asaftei
Ion, Luca Iulian, Acatrinei Dumitru, AciocArldnoae Aurel, Agdleanu Comeliu-Lucian,
Banu Gabriela, Buhuganu B ogdan, Ciudin Mircea, Dumitraqcu Dionisie, Isciuc Mihaela.
Elena, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin Constantin, Stoica.
Mihai-Doru) gi I vot "imlrotrivd" (Ungurianu Cristian) hotbrdrea afost adoptatS.

II. Proiect de hotiir6re privind acordarea de sprijin financiar unor uniti{i
de cult din judeful Nearn{ apar{inAnd cultelor religioase recunoscute din RomAnia.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - avizfavorabil, de asemenea la comisir:
avem un amendament;

Domnul Ionel Arsene - Vd rog sd-l citili domnule Pugcagu.
Domnul Neculai Pugcaqu - Anlendament la proiectul de hotdrdre privind

acordarea de sprijin financiar unei unitS{i de cult din judelul Neam} apar\in6+ndcultelor:
religioase recunoscute din Rom6nia.

Arhiepiscopia Romanului gi Bacdului prin adresa nr.283512018 solicitd, acordarea
unui sprijin financiar pentru Parohier Cotu Vameg II, ComunaHoria,judelul Neam{
pentru continuarea lucrdrilor de construire la Agezdmdntul Cultural Filantropic.

Avdnd in vedere cele de mai sus propun completarea anexei la proiectul de hotdrdre:
sus -mentionat gi suplimentarea acesteia cu suma de 30 mii lei, dupd cum urmeazd:

Totodatd se modifice aHn.(l) aI art.Q) din proiectul de hotdrdre, acesta urmOnd aavea.
urmdtorul cuprins:

"Art.1.(1) Se aprobd acordarea din bugetul Judelului Neam! a sumei de 1.040.000
lei ca sprjin financiar pentru unitdlilte de cult din judetul Neam!, apar\indnd cultelor
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Nr.
crt. Unitatea de cult

Lucrdri pentru care se soliciti
ajutor financiar

Suma
alocat[

-lei-
22 Parohia Cotu Vameq II, Comuna

Horia, judeful Neamt
continuarea lucrdrilor de construire
la Agezdmdntul Cultural Filantropic 30.000

TOTAL 30.000



religioase recunoscute din Romdnia, previl:ztfie in anexa care face parte integrantd di:n

prezenta hotdrdre ".
Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarc la acesl;

proiect:
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Aciocdrllnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil:
Domnul Adrian Bourceanu - comisia. juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot trmendamentul:
Cine este ,,pontru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" amendamentul a fost aprobat.
Domnul Ionel Arsene -Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se ab{ine cineva?
Cu28 voturi "pen1'.ru" hotdr6rea a fost adoptatd.

III. Proiect de hotirflre privind aprobarea valorii qi pH{ii cotiza{iei datorati de
Jude{ul Neam{ in calitate de rnembru al Urriunii Na{ionale a Consiliilor Jude{ene dirr
Rominia.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarc la acesl:

proiect:
Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - avrz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul lonel Arsene -Supun la vot proiectul de hotdrAre:
Cine este,,pontru"?
Cine este,,impotrivi"?
Se abline cineva?
Cu28 voturi "pen1;ru" hotdrdrea a fost adoptat[.

IV. Proiect de hotfirfire privind rectificarea bugetului Jude{ului Neam! pe
anul 2018.

Domnul Ionel Arserne - Rog c,omisiile sd prezinte rapoartele de avizare la aces1.

proiect:
Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Aciocdrldnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil:
Domnul Adrian Bourceanu - comisia iuridicd - aviz favorabil.



Domnul Cristian Ungurianu - O obser:va\ie aE avea domnule preEedinte dac6-mr
permiteli. Deci observdrn din expunerea cle motive cd bugetul judelului Neam! se

majoreazd cu mai multe sume prinnite dp la bugel.ul cerxralizat din care remarcdnr
10.174.000 lei primili din fondul de rezervd al guvernului. Aceqti bani urmeazd, a l'r
distribuili de DGASPC Neam!, infelegem, dupd cum se spune qi in expunerea de motive,.

De asemenea din disculiile de la comisie, arn inleles cd este legal sd redistribuinr
o parte din aceqti bani cdtre alte capitole, deci la finanfare.

Domnul Ionel Arsene - Amendamentul?
Domnul Cristian flngurianu - E doar o observalie, o rugdminte ca gi la precedenta

Eedin!6 extraordinard cAnd am mai pr:imit 4.000.000 lei pentru DGASPC tot din fonduri
de urgenfd, ag avea o solicitare cdtre aparatul tehnic, chtre dumneavoastrd in mod special,
sd primim qi noi o detaliere a cheltuirii acestor bani.

Domnul Ionel Arsene - Sigur"
Domnul Cristian Ungurianu - Pe 10 ianuarie dacd e posibil, pentru cd banii

urrneazd sd se cheltuiascd in decembrie
Domnul lonel Arsene - Dupd 20 ianuarie.
Domnul Cristian Ungulianu - Cumulat cu raportul pe care l-am cerut pentnr

sumele alocate in domeniu. Vd mullumesc!
Domnul Ionel Arsene -Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se ab{ine cineva?

Cu 27 voturi "pentru" si o neparticipare la vot (Dionisie Dumitragcu) hotdrdrea a fosrl
adoptatd.

V. Proiect de hotiirffre cu privire la ermiterea:avizului consultativ pentru
Planul anual de acfiune privind serviciile sorciale adrninistrate qi finanfate din bugetul
Municipiului Piatra Neamf perntru anul2019.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia br.rget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsr:ne -Supun la vot prroiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"'?
Cine este,,impotriv6"?
Se abJine cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatd.
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VI. Proiect de hortirAre cu privire la emiterea avizului consultativ pentrui
Planul anual de ac{iune privind serviciile sociale administrate ti finantate din
bugetul Comunei Timdqeni pentru anul2019.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarc la acesl;

proiect:
Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul lonel Arsene -Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pgrrtru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatd.

VII. Diverse
Domnul Ionel Arsene - Aq vrea sd am o intervenlie pe problema ridicatd de

domnul Cristian Ungurianu acum cdteva luni gi la care cred cd mi-au ajuns informaliile
un pic trunchiate qi vreau sd verificdm dacd de la CJRAE qi DGASPC ne-au venit
informaliile corect, atunci aq propune sd facem o comisie formatd din consilieri
judeleni care si se deplaseze Ei sd verifice subiectul qi sd vind qi cu solulii.LaDGASPC
inleleg, domnule PugcaEu cd sunteli.

Domnul Neculai PuEcaqu -Nu mai suntem noi, din aparatul tehnic sunt acum. $tili
cd s-a fdcut modificarea. Am fost la Direclie.

Domnul Ionel Arsene - AE vrea totugi sd o facem din consilierii judeleni. Sigur,
fiind o problemd,ridicatd de domnul Ungurianu aE propune ca unul de consiglieri sd fie
chiar dumnealui, de la PSD doamna Nistor Olga, iar de la PNL pe cine propuneli?

Domnul Acatrinei Dumitru - Domnul Stavarache Valentin Constantin.
Domnul Neculai FuEcaqu - V-ag ruga Ei de la Direclia Juridicd ar fi bine sd fie

cineva din aparatul de specialitate.
Domnul Stavarache Valentin-Constantin - Dac6-mi dali voie, dacd tot suntem la

capitolul probleme, nu gtiu dacda[i sesizat der amai apdrut o problemd in spaliul public
on-line, cu fotografii, cu tot ce trebuie, referitoare la desfbgurarea Programului ,,Laptele
gi Cornul" in qcoli. Am v6zut personal cornuri mucegdite, mere nu am vdntt. Solicitdm
un punct de vedere aI aparatului de specialitate din Consiliul Judefean.

Domnul Ionel Arsene - Noi am fbcut adrese cdtre societdlile comerciale in
cauzd,, aqteptdm rdspunsul qi eu sper cd in cel mai scurt timp sd avem gi un raport asupra
a ceea ce se intAmpli qi oricum totugi cred cd lucrurile nu stau chiar a;a ;i mi-e cd
firmele acestea care activeazd,vor s6-qi facd rdu una alteia. Dar noi trebuie si verificdm,
pentru cd este important.



Sigur cd sunt reclamalii cd biscuilii nu rnai sunt atAt de albi Ei de dulci. Anul trecut
asta se reclama cd se pune mult zahdr in b,iscuili qi Guvernul a emis o Hotdrdre de
Guvem prin care a dat o altd reletd cu fbind neagrd, integrald qi frrd zahdr gi sigur cd e
posibil sd nu mai fie atdt de moi, de dulci ;i de albi.

Domnul Stavarache Valentin - Constantin - AnL cerut doar raportul.
Domnul Ionel Arsene - Am inteles, o sd facem controalele acestea

facem o informare in plen.
El OSaVa

Deci pdnd la sfrrEitul lui ianuerrie aq ,rea sd venili cu un raport gi cu solulii pe
problema ridicatd.

Domnul Cristian Llngurianu - Dommile prese,linte, md bucur cd, acorda[i atdta
atenlie subiectului dar in decizia prin care stabilirn comisia respectivd trebuie sd
stabilim Ei atribuliunile gi responsabilitSlil,:. AJi tratat doar responsabilitalile Ei un
raport pot sd-l fac de pe acum.

Domnul Ionel Arsene - Nu vreau sd f'aceli aqa, vreau sd vd duceli impreund toli
3, sd discutali cu toJi factorii implicali pentru cd eu qtiu pdrerea dumneavoastrd o aveli
nu de acum ci de un an. Dar eu n-as vrea sd faceli un raport.

Domnul Cristian flngurianu - Sunt de 14 ani in situalia aceasta nefericitd qi nu
s-a modificat nimic in sistemutr public de asistenld social6.

Domnul lonel Arsene - Tocmai de asta vreau sd fim creativi qi constructivi qi
sd vedem dacd cee ace ali indicat dumneavoastrd este real qi dacd este aqa eu vd spun
cd lucrurile se duc in direclia pe care ali indicat-o. Asta pot sd v-o garantez, pentru cd,
inleleg cd in unele judele s-a putut gi eu vreau sd vdd de ce in alt jude! s-a putut qi aici
nu se poate, pentru cd dacd am primit infomaliile greqite, rdu intenlionate de la unitdlile
de la care am cerut noi solulii nu va fi bine, pentru c5 nu m-au minlit doar pe mine, ci
au minlit plenul Consiliului Judefean.

Domnul Cristian Ungurianu - R.epet, in decizia dumneavoastri trebuie sd scriefi
ce avem dreptul sd facem qi ce a;teptdri aveti de la aceastd comisie.

Domnul Ionel Arsene - V-am strlus sd faceli o verificare asupra celor sesizate qi o
sd venili cu niEte soluJii corecte qi legale.

Domnul Cristian Urrgurianu - Noi avem deja dreptul prin virtutea faptului cd
suntem consilieri judelerri sd verificdm orice acte intocmite de orice direc{ie din
subordinea Consiliului Judelean.

Domnul Ionel ArserLe - Fdce!i-0,.
Domnul Cristian Ungurianu - Noi ar: trebui sd o facem intr-o comisie. O sd

incercdm sd ne organizdm.
Doamna Nistor Olga - Eu l-ag propune Ei pe domnul Neculai Puscasu in aceastd

comisie.
Domnul Cristian Ungurianu - Domnul Neculai Puqcagu cred cd are o experienld

notabild gi dumnealui.



Domnul Ionel Arsene - Haideli qi dumneavoastrd. Sd fie domnul Ungurianu
Cristian, domnul PuEcagu Neculai, doamna )rlistor Olga ;i domnul Stavarache Valentin
Constantin.

Domnul Puqcaqu Neculai - $i din parLeatehnicd?
Domnul Bogdan rlosovici - o sd vd asigurd.m consultantd.
Domnul Ionel Arsene - propuLn sd votdm aceastb comisie.
Domnul Cristian Ungurianu - prin dispozilie o face{i.
Domnul lonel Arsene -Atunci intrdm inplen sdptdmdna viitoare gi o votdm. Mai

am o chestiune la acest punct Diverse. $edinla de sdptdmdna viitoare aq vrea sd o facem
miercuri I9.I2-20I8 dar lin6nd cont cd o sd avem gi vot gi aq vrea sd o facem mai repede
Ei o sd avem qi colinddtori, v-as propune o o16 mai pe la amiazd,,la ora 14,00.

Aqa cum aJi fost sunali de secretarele, de la Consiliul Judelean eu am considerat
o6, fiind Crdciunul ;i sfdrgit de an, ar fi frumos s[ petrecem impreund cdtevamomente
qi v-am adresat invitalia ca sambdta (15.12.2018) sd ne intalnim intr-un cadru natural,
sd bem o cand de vin fiert, de luicd, sd sdrbiitorim curmva Crdciunul, ldsAnd la o parte
culoarea politica. Sigur cd cei care pot mi-au confirrnat, cei care nu pot nu vor veni.
Incd odatd am vrut sd vd adresez eu invitalia personal. Dacd dumneavoastrd mai aveti
ceva de spus?

Domnul Buhuganu Bogdan - Aq vrea sd aduc la cunogtinla plenului Consiliului
Judelean nigte sesizdri de la cetdleni referitor la materialul antiderapent care se dd pe
drumurile judelene dacd e in competenla noastrd sau dacd se mai poate face ceva la
momentul de fa!d.

Domnul Ionel An;ene- Fe drurmurile judefene?
Domnul Buhuganu Bogdan -- Da, foarte mare, un sort de aproape 3, sortul e

mare. Toatd lumea se p16'ge ce material a[i achizilionat.
Domnul Conache-Gavriliu Doru (director executiv al Direcliei Investifii,

Programe ;i InfrastructuriiJudeleand din caclrul Consiliului Judelean Neam!) - p de bg
mm. AEa prevede normativul. Asta se foloseEte.

Domnul Buhuganu Bogdan - Am vrut doar sd vd aduc la cunogtinld. Ar fi de
recomandat de 04 ;i un pic de sare pentru c6 de 0g e prea mare.

Domnul Radu Turtorel - 08 rnm, nu?
Domnul cristian lJngurianu - in rearitate cred cd e de 2 mm.
Domnul lonel Arsiene - Vreau sd-i dau cuvdntul Ei domnului Ion Asaftei.
Domnul Ion Asaftei - Apropo de materialul antiderapant care se dd pe

drumurile judefene, eu cred cd sunteli in asentimentul meu cd trebuie sd atenliondm cu
foarte multd seriozitate societdlile care sunt in asociere cu DRtIpO pentru deszdpezire
qi intervenlii pe drumurile judelene in sensul de a fi mai prompte,ia sd nu mai avem
necazurile pe care le-am avut acum 2-3 sdptitmrini de zile,-ebine sd fie ca o atenfionare
oficiald. Vd mullumesc pentru aten{ie!
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Domnul l
Nemaifiind

I Arsene - Dac[ alt coleg mai arc vreo intervenfie?
Ite probleme inscrise in ordinea de zi, declar inchise lucrdrile

SECRETARUL JUDETULUI,

Bogdan BOSOVICI

gedinlei.

\
Df
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